
Uitnodiging  en  Agenda
Algemene  Leden  Vergadering
NOJG van 8 juni 2023

Algemene Ledenvergadering NOJG

Datum: Donderdag 8 juni 2023

Tijd: Aanvang 20.00 uur

Locatie: Zalencentrum de Bongerd, Flessestraat 54,
6666 CR te Heteren

 
Geacht lid / WBE,

Hierbij nodigen wij u uit voor de Algemene Ledenvergadering
van de NOJG in Zalencentrum de Bongerd, Flessestraat 54 te
Heteren op donderdag 8 juni a.s.

De zaal is open vanaf 19.30 uur alwaar u, na uw aanmelding,
van koffie of thee wordt voorzien.

 

De agenda voor deze avond ziet er als volgt uit:
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Opening voorzitter René Leegte1.

Ingekomen stukken en mededelingen:2.

– terugkoppeling enquête BIJ12

Verslag Algemene Ledenvergadering 3 november 20223.

Jaarverslag 20224.

Financieel verslag 20225.

Rekening 20226.

Verslag kascommissie7.

Benoeming nieuw lid kascommissie8.

Bestuursverkiezing: herbenoeming Maurice Stassen9.

Pauze

Inleiding  door  een  spreker  van  Bijzondere  Wetten:.
Onderwerp: ‘‘do’s  en don’ts voor behoud van de akte”.

Rondvraag10.

Sluiting11.

 

NB:  Alle  stukken  t.b.v.  de  agenda  liggen  bij  de
regiosecretariaten  ter  inzage.

In afwachting van een goede opkomst,

Het bestuur



Duitse deelstaat Beieren laat
ruimte  voor  afschot  van
wolven
 

 
In Duitse deelstaat Beieren zijn sinds 1 mei vrij soepele
regels van kracht voor de afschot van wolven. Als een roofdier
een schaap of ander vee aanvalt, mag de wolf via afschot
worden bestreden. De nieuwe Beierse wolvenverordening streeft
twee centrale doelen na. De bescherming van mensen komt op de
eerste plaats. Daarnaast is de verordening aangepast om schade
in de landbouw te voorkomen.
In het belang van de gezondheid van de mens zijn eenvoudigere
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uitzonderingen mogelijk voor het afschrikken en verwijderen
van wolven met gedragsproblemen. Concreet worden verschillende
punten genoemd die als voorwaarde worden beschouwd voor het
verlenen van een vergunning voor afschot. 

Ernstige  landbouwschade  is  lastig  te  voorkomen  in
graasgebieden  die  niet  of  redelijkerwijs  niet  afgeschermd
kunnen  worden.  Dit  zijn  bijvoorbeeld  alpenweiden  waar  het
moeilijk  of  in  het  algemeen  onmogelijk  is  om  kuddes  te
beschermen met een eenvoudige omheining. Als wolven hier vee
verwonden of doden, kan een wolf die wordt aangetroffen worden
gevangen, afgeschrikt of gedood.

 

bron: BR24, 01/05/2023

Onmiddellijk  verbod  op
afschieten  vossen  in
provincie  Utrecht  –
04-05-2023
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Zeker een week mag er geen afschot van vossen
plaatsvinden in een groot deel van de provincie
Utrecht. Dat heeft de Raad van State donderdag
bepaald in een spoedprocedure die was aangevraagd
door  enkele  dierenorganisaties.  De
Faunabeheereenheid  Utrecht  begon  woensdagnacht
meteen vossen te doden, nadat eerder die dag de
schorsing  van  de  daarvoor  vereiste  ontheffing
afliep.
‘Er  mag  dus  niet  meer  geschoten  worden’,  maakte  de
raadsvoorzitter na de spoedzitting bij de Raad van de State
bekend. Het verbod geldt tot volgende week. Dan beslist de
raadsvoorzitter of het verbod voorlopig in stand blijft.

De Utrechtse rechtbank schorste vorig jaar de ontheffing die
het mogelijk maakte om vossen te doden. Volgens de provincie
was  die  ontheffing  nodig  om  de  weidevogels  en  loslopende
kippen bij Freilandbedrijven te beschermen. Maar de rechtbank
zette grote vraagtekens bij de noodzaak van de ontheffing,
omdat er al een landelijke ontheffing bestaat om vossen te
doden.  (Die  echter  voor  de  provincie  Utrecht  sinds  de
uitspraak  van  juni  2022  is  geschorst)

Ontheffing aangepast
Provincie Utrecht kreeg van de rechtbank opdracht om een nieuw
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besluit te nemen. Dat heeft de provincie gedaan. De ontheffing
is aangepast. Vossen mogen niet meer worden afgeschoten voor
de bescherming van de kippen. Het doden van vossen is nu
alleen nog toegestaan om weidevogels te beschermen.

De raadsvoorzitter legde meteen de absurditeit van de nieuwe
ontheffing bloot. ‘Als je een vos ziet lopen, hoe weet je dan
of die op weg is naar een kip of een weidevogel?’ Maar volgens
een woordvoerder van de Faunabeheereenheid Utrecht is de vos
in dit seizoen vooral op zoek naar legsels van weidevogels.

Woordvoerders  van  Animal  Rights,  Fauna4Life  en  de
Faunabescherming  vermoeden  een  andere  reden  waarom  de
provincie vossen niet meer wil laten doden in de buurt van
Freilandbedrijven. ‘De noodzaak om ze af te schieten bij die
bedrijven kon de provincie niet hardmaken. De kippenhouders
hebben andere mogelijkheden om hun kippen te beschermen.’ In
dat geval mag niet voor het zwaarste middel afschot worden
gekozen.

Wie is de dader?
Volgens advocaten van provincie Utrecht is voor de aangepaste
ontheffing een gebiedsgericht onderzoek gedaan. Daaruit zou de
vos  als  belangrijkste  schuldige  naar  voren  zijn  gekomen.
Afname van het aantal vossen zou een direct verband hebben met
een afname van gedode kippen en weidevogels.

Volgens Harm Niesen van de Faunabescherming is dat onzin. Voor
een gedode vos komen juist meerdere terug die zijn territorium
willen  overnemen,  zegt  hij.  Afschot  werkt  dus  averechts.
Niesen noemt het onderzoek van de provincie ook oude wijn in
nieuwe zakken. ‘Nepwetenschap.’ Concreet nieuw onderzoek zou
niet  zijn  gedaan.  In  zijn  ogen  zijn  alleen  oude  gegevens
opnieuw opgediend.

De  advocaat  van  de  Faunabescherming  zegt  ook  dat  je  aan
aangevreten eieren en dode kuikens niet kunt zien wie de dader
is. Maar de provincie houdt vol dat er een nieuw degelijk



onderzoek is gedaan. Er is significant bewijs dat de vos de
dader is.

Speciale  NOJG  cursus  Veilig
Kogel schieten

Inschrijfformulier Cursus Veilig Kogel Schieten :

Vos kan weer bestreden worden
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in de provincie Utrecht met
ingang van 3 mei 2023

Provincie Utrecht – bestrijden vos vanaf 3 mei 2023
weer  jagen  op  de  vos  in  onze  provincie  voor  de
bescherming van de weidvogels en andere diersoorten.
Daarom heeft de provincie Utrecht toestemming gegeven
om op vossen te bestrijden.
 
Drie  grote  natuurorganisaties  zijn  het  niet  eens  met  die
toestemming en stappen weer naar de Raad van State.
De vos is een goede jager, daar hebben boeren en weidevogels
last van. Het dier jaagt op vogels, zoekt eieren en rooft
regelmatig kippenhokken leeg.
Reden voor de provincie om een nieuwe ontheffing te verlenen
die het jagen op vossen ‘s nachts toelaat.
Bij  Collectief  Eemland  zijn  ze  daar  blij  mee,  want  de
weidevogel zit in groten getale in de Eempolder. “En die moet
beschermd  worden.  Helaas  ten  koste  van  de  vos”,  vindt
gebiedscoördinator Wilhelm Bos. “Het is een prachtig beest,
dat vinden wij ook. En als het er één zou zijn hebben wij er
ook geen probleem mee, maar het zijn er gewoon te veel.”

Weidevogel beschermen
Vossen hebben geen natuurlijke vijanden en daardoor neemt de
populatie makkelijk per jaar met meer dan 200% toe. “Jonge
vossen gaan dan ook op zoek naar een eigen territorium en
trekken steeds vaker vanuit andere velden de polder in”, legt
Bos uit. En daar hebben de boeren en de weidevogels volgens
het collectief flink last van. Als vossen jagen, hebben ze het
vaak op meerdere dieren gemunt. “Ze eten er maar één op, maar
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doden  er  vaak  meerdere,  die  ze  dan  begraven.  Zoals
bijvoorbeeld  bij  een  kippenhok  of  een  nest.”
Het collectief Eemland, een organisatie bestaande uit boeren
uit het gebied, zet zich al jaren in voor het beschermen van
de weidevogel. “Daar zit de afgelopen jaren ook behoorlijk wat
geld in.” Met verschillende maatregelen is het gelukt om de
verschillende vogelsoorten te behouden, maar de vos gooit roet
in het eten.
 
 

Vossen  hebben  nog  een  maand  vrij  spel  in  de
Eempolder, dan komen de jagers
Om de weidevogels te beschermen gaf de provincie Utrecht een
ontheffing af, om ‘s nachts op de dieren te mogen jagen. De
rechter oordeelde in 2022 dat die ontheffing ongegrond was
omdat de Minister van Natuur en Stikstof niet bevoegd was om
de vos op de landelijke vrijstelling te plaatsen, waar de
minister het niet mee eens is en ook hoger beroep hiertegen
heeft aangetekend. Maar na aanpassingen kwam er een nieuwe
ontheffing van de provincie Utrecht die vanavond ingaat en het
jagen op de vos weer mogelijk maakt. Tot grote onvrede van
natuurorganisaties, die morgen tegenover de provincie bij de
Raad van State staat.

 

De jacht op de vos is een langslepend juridisch
gevecht  tussen  de  provincie  en  de
natuurorganisaties.
In de zomer van 2020 verleende het college van gedeputeerde
staten van Utrecht een ontheffing aan de faunabeheereenheid.
Daardoor mocht er ‘s nacht gejaagd worden op het roofdier in
bepaalde gebieden in de provincie.

Natuurorganisaties gingen tegen deze ontheffing in beroep en
in februari 2022 gaf de rechter de organisaties gelijk: de
provincie moest hun besluit aanpassen. In juni 2022 wilde de
provincie dat de rechter die uitspraak zou schorsen. Dat is



niet  gebeurd.  Daaropvolgend  heeft  de  provincie  een  nieuw
besluit genomen, met aanpassingen in de onderbouwing. Verder
laat de provincie wel in stand dat er op de vos gejaagd mag
worden. En die ontheffing gaat vanavond – 3 mei – in.

Het argument van de provincie voor de jacht op vossen is dat
ze  de  weidevogel  in  gevaar  brengen.  De  natuurorganisaties
vechten dit opnieuw aan en vragen bij de Raad van State om een
zogenoemde ordemaatregel. Dat betekent dat ze willen dat de
jacht wordt stopgezet, totdat de rechter met een definitieve
uitspraak komt.

 
 

Het collectief Eemland hoopt dat na morgen blijkt dat
er juist wel ‘s nachts op de dieren mag worden gejaagd.
“Dat  hoeft  wat  ons  betreft  niet  provinciebreed,  ze
veroorzaken namelijk lang niet overal overlast”, vindt
Bos. “In het natuurlijk territorium van de dieren valt
het heel erg mee, maar de grote populatie trekt dus de
polder op.”

Stichting  Jachtopleidingen
Nederland  start  weer  met
reeks webinars
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Vanaf 23 mei start de SJN weer met een reeks nieuwe
interessante webinars. In anderhalf uur durende webinars
wordt een breed aanbod aan onderwerpen binnen de jacht en
natuurbeheer behandeld. U kunt u al inschrijven voor de

volgende webinars:
• 23-05: Webinar nachtzicht en elektronische hulpmiddelen

voor jacht en beheer.
• 22-06: Webinar ganzenbeheer

Kijk snel op www.jachtopleiding.com voor meer informatie!

Uitnodiging NOJG leden regio
Utrecht
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Gezocht: Landelijk Secretaris
Vereniging Het Ree

 

Nederland telt zeker 100.000 reeën. Overal komen ze voor: in
bossen,  akkers,  polders  en  heide.  Reeën  zijn  sierlijk  en
elegant. Ze zijn ook kwetsbaar. Daarom zoeken ze beschutting
en rust. Vereniging Het Ree zet zich in voor goede, gezonde en
duurzame reeënpopulaties.

Als vereniging zijn we dé kennis- en adviesorganisatie voor én
over het ree. Onze activiteiten zijn onderverdeeld in vijf
categorieën:
 ●  Verzamelen  van  kennis  over  het  ree  in  onze  eigen
kennisbank.
 ● Ontwikkelen en begeleiden van activiteiten gericht op een
duurzaam beheer van reeën.
 ● Ondersteunen van leden bij de uitvoering van het beheer.
 ● Samenwerken met derden op het gebied van leefbaarheid en
biodiversiteit.
 ●  Voorlichting  geven  over  het  ree  in  de  vorm  van
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tijdschriften,  boeken,  workshops  en  
    voordrachten.

Ben jij de nieuwe secretaris van vereniging Het Ree?
Onze  vereniging  bestaat  uit  meer  dan  100  enthousiaste
vrijwilligers,  die  zich  samen  inzetten  voor  een  prachtige
diersoort. Wij zoeken een nieuwe secretaris, die zich bij onze
vrijwilligers voegt. Als secretaris ben je het ‘geweten’ van
het bestuur. Dit uit zich in het vertegenwoordigen van de
belangen van het voortbestaan van het Ree: de diersoort én de
vereniging.  Tevens  is  de  secretaris  lid  van  het  team  dat
verantwoordelijk is voor het dagelijks bestuur.
 
De werkzaamheden van onze secretaris
Onze secretaris waakt over de naleving van de statuten en het
huishoudelijk  reglement.  Er  wordt  één  keer  per  jaar  een
algemene  ledenvergadering  georganiseerd.  Naast  de  algemene
ledenvergadering komt het bestuur één keer per maand samen. De
secretaris zorgt voor de voorbereiding van de vergadering,
coördineert de besluitvorming en zorgt voor de verslaglegging
en archivering hiervan. Viermaal per jaar wordt ons eigen
tijdschrift verstuurd aan alle leden van de vereniging. De
secretaris  draagt  zorg  voor  de  ledenadministratie  en  de
verzendlijsten  van  ons  tijdschrift  en  de  nieuwsbrief.  De
wisselprijs  “Vereniging  Het  Ree”  wordt  1  maal  per  2  jaar
uitgereikt aan een lid dat zich zeer bijzonder heeft ingezet
voor het ree. De secretaris neemt deel aan de jury en draagt
zorg voor de uitreiking van de prijs.

Zie  jij  jezelf  bovenstaande  activiteiten  op  je  nemen  en
beschik je daarnaast over:
 ● +/- 16 uur per maand vrije tijd om je in te zetten voor de
vereniging
 ● Goede contactuele eigenschappen
 ● HBO/academisch werk- en denkniveau
 ● Goede beheersing Nederlandse taal, zowel mondeling als
schriftelijk



 ● Samenwerkingskwaliteiten
 ● Politieke antenne
 ● Kunnen onderscheiden van hoofd- en bijzaken
 ● Inspirerende kwaliteiten
 
Meer weten over deze functie?
Neem  dan  contact  op  met  Jan  van  Wulfften  Palthe  (huidig
secretaris)
E-mailadres: secretaris@hetree.nl

 

Actie  –  Koop  een  ZEISS-
product en krijg tot € 300
cashback voor een oude kijker
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Brief  Faunabeheereenheid
Noord-Holland  –  “Onderbouwen
schadetegemoetkoming  in
Noord-Holland”
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Wolf  komt  door  wolfwerende
omheining  heen  in  Amen  en
doodt meerdere schapen
Petra Wijnsema

21 april, 17:06 • 3 minuten leestijd

Een dierenarts hecht de wonden van een schaap van Bert Zinger
© Bert Zinger
Twee schapen zijn gedood en drie schapen raakten gewond bij
een aanval in Amen door vermoedelijk een wolf. De schapen
stonden achter een wolfwerende omheining met vijf draden. Het
was de vijfde wolvenaanval op schapen van Bert Zinger uit
Hijken; het was de eerste keer dat ze wolfwerend stonden.
Zinger  vond  de  dode  en  gewonde  dieren  gisteren  rond  het
middaguur. “Er zijn er twee direct dood en drie zijn gewond,
waarvan ik van twee betwijfel of die het overleven”, zegt hij
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in een filmpje op Facebook.
 

Scepsis over wolfwerende rasters
Hij baalt ontzettend van de aanval. “Ik heb een wolfwerend
raster geplaatst op de manier zoals BIJ12 het wil. Het heeft
gigantisch veel werk en geld gekost. Volgens de provincie en
de  wolvenconsulent  zou  dit  de  oplossing  moeten  zijn.  Wij
schapenhouders zijn hier sceptisch over en het blijkt nu wel
dat dit terecht is”, aldus Zinger.
In  het  filmpje  zegt  hij  al  meerdere  gesprekken  te  hebben
gevoerd met de provincie, maar niet verder te komen. “Die
blijft zeggen dat wolfwerende rasters de oplossing zijn. Het
blijkt nu dat het niet zo is. Voor wolven die door dit soort
afrasteringen  heen  komen  is  maar  één  oplossing  en  dat  is
beheer. En beheer houdt afschot in.”

 

Geplaatst volgens de norm
De taxateur die het dna heeft afgenomen is ook wolvenconsulent
in Gelderland. Hij de noemde de omheining ‘wolfwerend’. Dat
wil  zeggen  dat  het  voldeed  aan  de  normen  van  BIJ12,  de
instantie  die  de  schadeafhandeling  voor  de  provincies
uitvoert. Enkele van de normen zijn dat de hoogte 1.20 meter
moet zijn, dat er minimaal 4,5 duizend volt op dient te staan
en dat de onderste draad niet hoger dan 20 centimeter boven de
grond hangt.
Eerder kwam ook de Drentse wolvenconsulent na zo’n melding de
staat van de omheining bekijken. Maar die is niet welkom bij
Zinger. “Iemand die zelf geen wolfwerend raster heeft hoeft
mij niet te vertellen hoe ik het moet doen. Hij moet het goede
voorbeeld geven”, vindt Zinger.

 

Paaltje afgebroken
Een exmoorpony van wolvenconsulent Jaap Mekel werd afgelopen
zondag met aangevreten karkas gevonden in een perceel dat
Mekel voor Natuurmonumenten begraast. Het dier stond achter
twee stroomdraden. Mekel en Natuurmonumenten zijn van mening



dat de kans op een wolvenaanval klein was omdat de dieren
kuddegedrag vertonen en dus weerbaarder zijn tegen de wolf dan
landbouwhuisdieren.
De provincie bevestigt de lezing van de taxateur. “Een van de
paaltjes is aan de onderkant afgeknapt. Volgens de taxateur is
de wolf er daar doorheen gekomen”, zegt een woordvoerder.

 

Verschil van opvatting
Eerder verschilden de Drentse en Gelderse wolvenconsulent van
mening over de wolfwerendheid van een omheining. De Gelderse
wolvenconsulent  had  een  omheining  bij  schapenhouder  Stefan
Worst in Vledder in februari als ‘wolfwerend’ bestempeld, maar
de Drentse wolvenconsulent constateerde dat de afrastering op
meerdere punten niet voldeed aan de normen van BIJ12.
De aanval in Amen vond plaats binnen de driehoek waar zich een
wolvenpaar heeft gevestigd. Het dna van wolvin GW3011f en wolf
GW2864 is op dode schapen aangetroffen in het gebied tussen
Grolloo, Borger en Zwiggelte. Het dna van het mannetje wordt
sinds  juni  vorig  jaar  regelmatig  aangetroffen  en  bij  het
vrouwtje is dat sinds september vorig jaar. Dna-onderzoek moet
uitwijzen of dit wolvenpaar inderdaad verantwoordelijk is voor
de aanval in Amen.
 
Dit zette Bert Zinger zelf op Facebook:
 

Zie ook: Pony van Drentse wolvenconsulent vermoedelijk
door wolf gepakt, dier stond onvoldoende beschermd
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Noodkreet uit Frankrijk – hoe
het wild er verdwijnt door de
wolven

Hieronder volgt een verslag uit de Drôme, een
departement in Frankrijk, dat u links van de Route
du Soleil ziet liggen, als u op weg bent naar het
zuiden, na Valence.

Tot aan 2003 was het grootwild uitbundig aanwezig in La
Drôme. Meer dan ooit in de eeuwen daarvoor. Sinds de
terugkeer van de wolf, is het grootwild in een vrije
val geraakt. Eén soort is zelfs compleet verdwenen uit
La Drôme.

De Drôme beslaat 6.054 km2 en heeft een half miljoen inwoners.

Ons  Noord  Brabant  is  ongeveer  5.000  km2   met  2½  miljoen
inwoners. Een klein stukje van Limburg erbij en we spreken van
een vergelijkbaar gebied qua oppervlakte met 3 miljoen mensen.

De laatste 40 jaar heeft men zich in de Drôme enorm ingezet
voor een goede wildstand.

Het afschotplan (minimum en maximum) voor de verschillende
bejaagbare  soorten  wordt  jaarlijks  of  driejaarlijks
vastgesteld  door  de  Prefect  van  het  departement,  waarbij
rekening wordt gehouden met de belangen van de natuur, jacht,
landbouw en bosbouw. Het verloop van de afschotplannnen zijn
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dus een goede indicatie voor de status van het wild.

Op  18  april  dit  jaar  sloeg  de  Fédération  des  Chasseurs
(Jachtfederatie) van de Drôme alarm:

Spoedig zal de jacht op grootwild voorbij zijn met dank
aan de wolf.

In twintig jaar tijd is de stand van de wolf in dat
departement gegroeid van 1 naar 200
De wolf is nu aanwezig in 90% van het departement
In 1998 waren er 322 Moeflons – in 2023  0 (Nul –
volledig uitgeroeid!)
Afschotplan Ree: 30-40% omlaag
Afschotplan Gems: 39% omlaag – in sommige gebieden naar
0: 100% omlaag
Edelhert  in  gebieden  waar  de  wolf  minstens  10  jaar
gevestigd is: 20-30% omlaag
Wildzwijn: gerealiseerd afshot in 1 jaar van 12.000 naar
8.500 (-30%)
Van 2021 op 2022: een verdubbeling schade aan vee (+1000
stuks)
Schade aan vee is slechts 25% van wat de wolf vreet – de
rest bestaat uit wild

De voortgaande vermeerdering van de wolf zal onze wildstand,
die we in 40 jaar zorgvuldig opgebouwd, naar nul reduceren.

Waar gaat dit ophouden ?

Het verhaal van de wolf in de Drôme is het verhaal van
de Staat, die weigert te luisteren naar de Fédération
des Chasseurs en die systematisch zowel de aanwezigheid
als de impact van de wolf bagatelliseert.
Het bewijs hiervoor wordt geleverd in deze drie voorbeelden:

De  overheidsinstellingen  weigeren  de  resultaten  te1.
erkennen van een wetenschappelijke studie, uitgevoerd op
instigatie van de Fédération des Chasseurs, betreffende

https://www.facebook.com/100075732679883/videos/1383500955784361/


de directe en indirecte invloed van de wolf op de wilde
fauna
Vóór 2016 erkende de Staat slechts een minimaal aantal2.
van de gevestigde roedels. Onder druk van de Federatie
heeft de Staat in de periode 2016-2021 haar cijfers
herzien  en  erkent  de  vestiging  van  21  i.p.v.  de  5
roedels die ze daarvoor wilde erkennen.
In Monts-Du-Matin werden op aandringen van de Federatie3.
4  roedels  vastgesteld  –  de  staat  had  er  het  jaar
daarvoor slechts 1 erkend. Maar daaropvolgend weigerde
de  staat  een  simultaan  onderzoek  voor  het  hele
departement,  waar  de  Fédération  om  verzocht  had,  te
organiseren.

NB: om de aanwezigheid van roedels wolven vast te stellen,
wordt  volgens  een  strikt  protocol  gedurende  30  seconden
wolvengehuil  nagebootst,  waarna  er  2½  minuut  aandachtig
geluisterd wordt of er een roedel antwoordt. Dit wordt nog 2 
maal  herhaald.  Wanneer  dit   over  een  groter  gebied  door
meerdere groepen wordt uitgevoerd, dient dit op exact dezelfde
momenten gedaan te worden. Eventuele resultaten moeten met
cameravallen worden bevestigd.

Het verhaal van de wolf in de Drôme zou wel eens het verhaal
van het einde van de jacht kunnen zijn in delen van Frankrijk
en ook straks in de rest van Europa, waar de wolven zich
hebben  gevestigd  en  wat  gaan  ze  dan  doen,  als  hun  wilde
prooidieren opraken, zoeken ze dan ons huisvee en dieren op
als  prooi,  zoals  nu  al  vaak  met  schapen,  pony’s,  koeien
gebeurd in Nederland.

Een simpele berekening.
Een wolf van 28 kg heeft 4,1kg vlees per dag nodig. Voor de
200 wolven in de Drôme komt dit neer op 300.000 kg/jaar.

Dit komt overeen met 5200 reeën + 1500 herten + 1800 gemzen +
2000 zwijnen.



Ten minste, als ze alles opvreten, wat zelden het geval is.

Deze aantallen overtreffen alle afschotplannen ruimschoots.

In dit tempo zal er geen grofwild meer te bejagen zijn
in het jaar 2030.

Uitnodiging NOJG leden Regio
Noord-Brabant
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Aan  de  Brabantse  leden
van  de  Nederlandse
Organisatie voor Jacht en
Grondbeheer (NOJG),

In vervolg op onze inventarisatie is het ons een genoegen om u
uit  te  nodigen  voor  een  workshop  wildverwerking  met  Bert
Buitenhuis https://www.dejagendekok.nl/  op woensdag 10 mei
a.s. U bent van harte welkom om 17.00 uur aan de Oirschotseweg
69 te Moergestel.

De workshop is voor leden van de NOJG kostenloos en omdat we
het  jagers-  en  belangstellendennetwerk  graag  vergroten  in
Brabant mag u ook een introducee, belangstellende of jongjager
kostenloos meevragen naar deze workshop. Het bestuur van NOJG
Brabant zal u van een drankje voorzien.

Tijdens de workshop zal er voldoende tijd en ruimte zijn om
met elkaar en de NOJG van gedachten te wisselen over zaken
aangaande jacht en beheer. Wij vinden dit belangrijk om zo ook
de ruimte te geven aan versterking van de onderlinge contacten
en kennismaking.

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/2023/04/IMG_2008.jpg
https://www.dejagendekok.nl/


Graag vernemen we van u of u, al dan niet met introducee,
aanwezig  zult  zijn  via  een  mail  aan  Maurice  Stassen
mjjestassen@hotmail.com

Wij hopen dat u allen aanwezig kunt zijn bij deze interessante
workshop en mogelijkheid om elkaar te ontmoeten.

Vriendelijke groeten,

Namens NOJG Brabant

Paulette Martens, Cees Meeuwis en Maurice Stassen

Overlijdensbericht  van  Nic
Quaedvlieg  mede-oprichter  en
oud  secretaris  van  de
Boerenjagersvereniging/NOJG
Beste NOJG leden,

Helaas is het onze droeve plicht om jullie op de hoogte te
stellen van het overlijden van Nic Quaedvlieg, oud secretaris
NOJG  en  de  grote  karrentrekker  van  de
Boerenjagersvereniging/NOJG. Hij is op maandag 17 april op 85
jarige leeftijd overleden en was tot het laatst betrokken bij
de NOJG.

Voor  zijn  jarenlange  inzet  en  betrokkenheid  bij  onze
vereniging  zijn  wij  Nic  veel  dank  verschuldigd.

De crematie vindt plaats in besloten kring.

Om zijn vrouw te ontlasten van telefoon, post en bezoek, is

mailto:mjjestassen@hotmail.com
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het uitdrukkelijke verzoek om uw condoleance te plaatsen op
bijgevoegde link ofwel brieven/kaarten te versturen naar de
postbus  van  de  NOJG  (postbus  72,  7480  AB  te  Haaksbergen)
waarna ik dit verzamel en doorstuur naar Mark.

https://herinnering.dela.nl/nicquaedvlieg

https://herinnering.dela.nl/nicquaedvlieg
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Schadebestrijding  in  Noord-
Holland alleen nog op basis
van ontheffing

Uitspraak
201905176/1/A3

 

Raad  van  State  vindt  faunabeheerplan
onvoldoende onderbouwd
 

De Raad van State heeft vandaag uitspraak gedaan in de zaak
aangaande  het  goedkeuringsbesluit  van  het  College  van
Gedeputeerde  Staten  van  Noord-Holland  over  het
Faunabeheerplan. Na een langslepende rechtsgang oordeelde
de  Raad  van  State  dat  zowel  de  landelijke  als  de
provinciale vrijstellingen in het faunabeheerplan van de
provincie onvoldoende waren onderbouwd. Hiermee zijn de
eerdere  uitspraak  van  de  rechtbank  en  het  besluit  van

https://www.nojg.nl/schadebestrijding-in-noord-holland-alleen-nog-op-basis-van-ontheffing/
https://www.nojg.nl/schadebestrijding-in-noord-holland-alleen-nog-op-basis-van-ontheffing/
https://www.nojg.nl/schadebestrijding-in-noord-holland-alleen-nog-op-basis-van-ontheffing/
https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/Logo/logo-R-VAN-STATE.jpg


Gedeputeerde Staten vernietigd.

Concreet betekent de uitspraak van de Raad van State dat
voor de resterende looptijd van het faunabeheerplan in
Noord-Holland enkel en alleen nog met ontheffingen gewerkt
kan worden. Dit is een enorme tegenvaller voor vooral de
boeren in deze provincie. Het is nu afwachten hoe het
provinciaal bestuur met deze uitspraak omgaat.

Belang overleg minister
De uitspraak benadrukt tevens het belang van een overleg op
korte termijn met de minister, dat LTO, Jagersvereniging,
NOJG en FPG afgelopen vrijdag middels een brandbrief hebben
aangevraagd. Het jagen in het kader van schadebestrijding
wordt op deze manier zeer complex en brengt weer meer
administratieve handelingen met zich mee. Bij zowel de
Jagersvereniging, NOJG, LTO als FPG vreest men voor een
verdere  versnippering  van  het  soortenbeleid  en  een
verhoging  van  de  regeldruk.

De Raad van State stelt dat bij het onderbouwen van de
vrijstellingen  naast  een  grondige  onderbouwing  van  de
schade, ook aangegeven moet worden dat tevens gebruik is
gemaakt van meerdere en diverse alternatieve beheermethoden
om schade te voorkomen. In het faunabeheerplan van Noord-
Holland  is  dit  onvoldoende  gebeurd  zo  staat  in  de
uitspraak.

Onherroepelijk
Dit betekent dat Faunabeheereenheden in de toekomst bij het
opstellen  van  hun  beheerplannen,  nog  meer  en  verder
gedetailleerde  gegevens  moeten  opnemen  in  hun
onderbouwingen van bejaging op basis van schadebestrijding.
Overigens  zijn  de  reeds  vastgestelde  faunabeheerplannen
onherroepelijk. Deze blijven in het hele land geldig over
de vastgestelde looptijd.

Het Faunabeheerplan algemene soorten In Noord-Holland loopt



eind 2023 af. In deze provincie is in de broedgebieden van
de weidevogel reeds een ontheffing verleent voor het beheer
van de vos.

Lees de volledige uitspraak van de Raad van State
hier.
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